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     Ședința s-a desfășurat în prezența a 11 membri, din care 8 cadre didactice, 3 studenți din efectivul 
de 12 membri ai Consiliului FAU. Au mai fost invitați un număr de 2 cadre didactice pentru 
prezentarea subiectelor de pe ordinea de zi. 
     Decanul facultății a prezentat concluzii preliminare legate de admiterea 2025. Dna Opincariu, dl 
Racu, dl Pop, au dezbătut detalii referitoare la istoria recentă a admiterii.S-a discutat despre activitatea 
comisiei de admitere care a fost foarte bine coordonată. 
S-a dezbătut posibilitatea introducerii unui avertisment în cazul persoanelor care nu răspund la 
solicitările de a participa la activități ale facultății în timpul programului de lucru.S-a pus în discuție 
modul în care se convoacă membrii facultății la diferitele activități – platforma  microsoft teams, e-
mail, telefon.S-a propus convocarea prin email instituțional și canal microsoft teams – cadre didactice 
– canal general, cu cel puțin 48 ore înainte de desfășurarea activității aferente convocării. 
     Aprobare  Regulament de Organizare și Funcționare, justificare modificări. Aprobat cu 11 voturi ”
pentru”. Consiliul facultății a decis ca modificările și completările aduse prin contribuția dnei prof. 
Dana Vais, dl prof. Pop Virgil, dl conf. Vlad Rusu să fie adoptate în unanimitate. 
     Conf. Dr. Arh. Dana Opincariu a propus în cadrul consiliului realizarea grupului de cercetare 
EPICA, aducând înaintea consiliului formularele care vor fi transmise Prorectoratului Cercetare 
Științifică UTCN. Propunerea de realizare a grupului de cercetare a fost aprobată în unanimitate de 
către consiliu. 
S-a adus în discuție posibilitatea realizării expoziției de final de an la începutul anului universitar și 
descentralizarea expoziției în mai multe spații ale facultății, în ideea realizării de zone de expoziție la 
nivelul fiecărui spațiu educațional. 
Conf. dr. arh. Dana Opincariu a propus ca subiect de gândire posibilitatea ca facultatea să realizeze 
cursuri de pregătire pentru admitere. 
Prodecan conf. dr. arh. Mihai Racu a prezentat consiliului concluziile raportării CNFIS la nivelul 
universității. 
Decanul prof. dr. arh. Șerban Țigănaș a prezentat consiliului facultății propunerea de acordare a titlului 
de Doctor Honoris Causa Arch. Marcel Smets. Consiliul facultății a aprobat în unanimitate această 
propunere 
.  
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